



**UNIT PEROLEHAN, JABATAN KEWANGAN
MAJLIS PERBANDARAN KLUANG**

Sebut Harga adalah dipelawa daripada Syarikat Kontraktor/Pembekal dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi perbekalan/perkhidmatan sebagaimana berikut :-

Butir-Butir Tawaran	Tajuk Bekalan / Perkhidmatan	Kementerian Kewangan / Tajuk Kod	Harga Dokumen
No. Sebut Harga : MPK/599/20 1/SH-P/20- 23	Perkhidmatan Sewaan Mesin Fotokopi Serta Servis Yang Berkaitan Bagi Majlis Perbandaran Kluang Untuk Tempoh Satu Tahun	Kementerian Kewangan – Tajuk Kod : 220201 – Mesin-mesin Pejabat / Kediaman ATAU 222010 – Perkhidmatan Fotostat	RM 50.00 (setiap satu) Dalam bentuk draf bank/kiriman wang/wang pos

- Naskah Dokumen Sebut Harga boleh didapati daripada Kaunter 7, Aras Bawah Wisma MPK mulai **07 Okt 2020 hingga 21 Okt 2020** pada masa waktu pejabat dibuka.
- Penyebut harga mestilah membawa dan menunjukkan kepada pihak kami **Sijil SSM yang sah dan Sijil KKM (Kementerian Kewangan) mengikut Kod Bidang yang berkaitan**. Setiap dokumen sebut harga dijual dengan harga **RM 50.00**. **Bayaran hendaklah dibuat dalam bentuk draf bank atau kiriman wang pos (money order) atau wang kiriman pos berpaling (postal order) dan dibayar atas nama “MAJLIS PERBANDARAN KLUANG”**. Wang tunai atau cek tidak akan diterima. Wang pembayaran tidak akan dikembalikan.
- Dokumen Sebut Harga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri dan dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di Kaunter 7, Aras Bawah Wisma MPK sebelum atau pada tarikh tutup tawaran iaitu **21 Okt 2020 (Rabu) jam 12.00 tengah hari**. Sebut Harga yang lewat diterima, tidak akan dipertimbangkan. Majlis ini tidak terikat untuk menerima sebarang Sebut Harga terendah dan keputusan Lembaga Sebut Harga adalah muktamad.
- Penyebut harga yang tidak mendapat apa-apa jawapan selepas 3 bulan dari tarikh tutup tawaran adalah dianggap tidak berjaya.

“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”

Tarikh Iklan : 07 Okt 2020